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V dňoch 5. – 6. 6.  2013   rokovali na Horehroní  členovia výboru Rady ZO OZ Združenie 

stredného školstva Banská Bystrica, Trenčín, Žilina 
 

 

     Za účasti predsedu OZ PŠ a V na Slovensku Ing. Pavla Ondeka a podpredsedu OZ PŠ a V na Slovensku Ing. 

Martina Matáka sa uskutočnilo v krásnom prostredí Horehronia, v hoteli Biatlon Osrblie  rokovanie členov výboru 

Rady ZO OZ –Združenie stredného školstva Banská Bystrica, Trenčín, Žilina. Rokovania sa zúčastnili aj ďalší 

hostia, zástupcovia profesijných sekcií odborného školstva Ing. Anna Veselovská a Ing. Peter Danko a tiež JUDr. 

Dušan Kazár, právnik zväzu a Mgr. Eugen Bertha, zväzový inšpektor BOZP.   

 

     Ing. Ondek vo svojom bloku informoval o aktuálnych rokovaniach vedenia zväzu s predstaviteľmi ministerstva 

financií SR, kolektívnom vyjednávaní pre rok 2014, prebiehajúcom prieskume  na možné vyhlásenie štrajku 

zamestnancov školstva v septembri t. r. , diskusii a pripomienkach k Správe o stave školstva, pripravovaných 

novelách zásadných legislatívnych predpisov v rezorte, akciách zväzu a aktivitách zameraných na podporu  

požiadaviek na zlepšenie financovania a odmeňovania v školstve.  

 

      Ing. Maták  upozornil na situáciu v strednom školstve, nepriaznivý  demografický vývoj, činnosť krajských rád 

pre odborné vzdelávanie a prípravu pri samosprávnych krajoch a upozornil na ich novú kompetenciu pri schvaľovaní 

počtu 1. Ročníkov v kraji, problémy vo financovaní školstva, činnosť Komisie mladých odborárov a získavanie 

mladých zamestnancov do odborov,  plnenie úloh a cieľov Združenia stredného školstva, otvorení legislatívy 

v školstve /zákony č. 317, 245, 596, 597, 184/.  

 

     Členovia výboru a členovia profesijnej sekcie odborného školstva aktívne diskutovali k uvedeným problémom. 

Upozornili najmä na :  nemožnosť získať výučný list pri nezmaturovaní z jazyka, problematiku a obavy 

zamestnancov súkromných škôl, ktorí sú členmi zväzu,  pri financovaní tohto typu škôl  s požiadavkou o pomoc 

zväzu,  problémy s financovaním školských zariadení z originálnych kompetencií z dôvodu legislatívnej 

nezáväznosti použiť prostriedky z podielových daní na tieto typy zariadení. Odzneli výhrady voči kompetencii 

zriaďovateľov opäť prerozdeľovať finančné prostriedky medzi jednotlivými školami. V diskusii tiež upozornili na 

nedostatočnú informovanosť členov o všetkých aktivitách vedenia zväzu a samozrejme najviac sa diskutovalo 

o aktuálnom zisťovaní podpory na možné vyhlásenie štrajku v septembri t. r.  

      

     Na rokovaní bola zhodnotená  činnosť Rady ZO OZ za I. polrok, čerpanie rozpočtu na rok 2013, odvodová 

disciplínu a bola tiež vyhodnotená  súťaž, ktorá prebieha medzi základnými organizáciami, o získanie najväčšieho 

počtu nových členov. Za posledný rok sa podarilo získať do 100 nových členov na 17 základných organizáciách. 

Výhercom súťaže sa stala  predsedníčka ZO OZ Spojenej školy internátnej v Kysuckom Novom Meste pani Mgr. 

Mináriková, ktorej blahoželáme a samozrejme všetkým predsedom ZO OZ ďakujeme.  

 

    Rokovanie výboru bolo ukončené 

poznávaním regiónu Čierny Balog –Vydrovo 

jazdou vláčikom Čiernohronskej železničky.  

Členovia výboru i vedenie zväzu aj počas 

tejto netradičnej akcie viedli neformálne 

rozhovory o situácii a hľadali možné riešenia.  

 

Ing. Iveta Majerová, predsedníčka Rady ZO 

OZ Združenie SŠ v krajoch BB, TN, ZA  

  


